
Zápisnica 

z XIX. zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

konaného dňa 05.06.2024 o 16:00 hod. v zasadačke OcÚ vo Fričkovciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

4. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Rozpočet obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 – 2026 – schválenie  

6. Zrušenie uznesenia č. 2/2/2022 

7. Zrušenie uznesenia č. 2/4/2022 

8. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

9. Zrušenie uznesenia č. 2/6/2022 

10. Zrušenie uznesenia č. 3/5/2022 

11. Rozsah zmien úpravy rozpočtu starostom obce 

12. Zrušenie uznesenia č. 3/6/2022, ktoré bolo prelomené OZ uznesením č. 6/8/2023 

13. Zrušenie uznesenia č. 4/4/2023 

14. Zrušenie uznesenia č. 17/8/2024 

15. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Fričkovce – schválenie dokumentu 

16. Prenájom obecného dvojizbového bytu 

17. Predaj parciel CKN č. 683 o výmere 7436 m2 , CKN č. 684/1o výmere 7712 m2 , EKN č. 2031 o výmere 

762 m2  Prešovskému samosprávnemu kraju z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

18. Záverečný účet obce za obdobie roka 2023 – schválenie 

19. Správa hlavného kontrolóra  o činnosti za rok 2023 

20. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024 

21. Žiadosť o finančný príspevok pre MOMS Fričkovce 

22. Rôzne 

- prejednanie podnetov občanov z verejného zhromaždenia 

- prejednanie žiadostí doručených do podateľne obecného úradu 

23. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvoril starosta obce Ján Šoltýs, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že podľa 

prezenčnej listiny a počtu prítomných poslancov je zasadnutie  uznášaniaschopné. 

 

2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ 

Nová poslankyňa OZ Mgr. Mária Mikitová zložila sľub poslanca Obecného zastupiteľstva vo 

Fričkovciach a prevzala Osvedčenie poslanca Obecného zastupiteľstva. 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

Starosta obce predniesol návrh programu a dal hlasovať, kto je za prijatie návrhu programu: 

Hlasovanie za navrhnutý program: 

  Za: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 2 PhDr. M. Novák, J. Pavličko 



Starosta konštatoval schválenie návrhu programu a vyzval prítomných poslancov o doplnenie bodov 

do programu. Poslanec J. Pavličko žiadal doplniť program o nasledujúce body za bod 3: 
 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 
 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu Rozpočtu obce Fričkovce na rok 2024 
 

        Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 
  

Za: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

6. Čerpanie Rozpočtu k 31.03.2024 – predloženie 
 

        Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

7. Zoznam neuhradených záväzkov za rok 2023 
 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

8. Zverejňovanie faktúr obdobie December 2023 
 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

9. Zverejňovanie Uznesení a Zápisníc zo zasadnutí OZ 
 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. Martin Novák, Jozef Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

10.   ČOV  Osikov – Fričkovce email zo dňa 25.04.2024 – od starostu obce Osikov – Návrh 
 

  Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. Martin Novák, Jozef Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

  



             Za bod 22. Rôzne: 

23. Diskusia 
 

 Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

  Za: 2  PhDr. Martin Novák, Jozef Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

 

Po návrhu Program zostal nezmenený, starosta obce pokračoval bodom 4 

 

4.    Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce navrhol za zapisovateľa zápisnice poslankyňu Mgr. K. Semánkovú  

Hlasovanie za návrh zapisovateľa : 

  Za: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti:  2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Zdržal sa: 0 

 

Starosta obce navrhol za prvého overovateľa zápisnice Ing. Ľuboša Čentéša  

Hlasovanie  za návrh prvého overovateľa zápisnice: 

  Za: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 2  PhDr. M. Novák, J, Pavličko 

 

Starosta obce navrhol za druhého overovateľa zápisnice Mgr. Máriu Mikitovú  

Hlasovanie za návrh druhého overovateľa zápisnice: 

  Za: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 1 PhDr. M. Novák 

  Zdržal sa: 1  J. Pavličko 

 

5.  Rozpočet obce na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 – 2026 – schválenie 

     Rozprava: Poslanec J. Pavličko  pripomienkoval stanovisko HK obce, čerpanie rozpočtu k 31.03.2024, 

maximálne možné čerpanie, návrh na znovu prerobenie Rozpočtu a vysvetlenie od HK obce ku kolónke 

podielových daní, Rozpočtové provizórium v jednej kolónke a následné čerpanie v inej. Poslanec Ing. Ľ. 

Čentéš pripomenul, že dôvody k predchádzajúcemu neschváleniu Rozpočtu boli čisto kvôli výhradám 

k formátu, to následne priviedlo obec do Rozpočtového provizória. Navrhol Rozpočet schváliť. Poslanec 

PhDr. M. Novák  sa vyjadril, že starosta sa nevie k rozpočtu vyjadriť a peniaze prešustroval. Starosta ukončil 

rozpravu a prečítal Návrh uznesenia. 

 Hlasovanie za Návrh uznesenia č. 19/5/2024, v ktorom OZ schvaľuje Rozpočet obce Fričkovce na rok   

              2024 s výhľadom na roky 2025 – 2026: 

  Za: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 1 PhDr. M. Novák 

  Zdržal sa: 1 J. Pavličko 

 

6.   Zrušenie uznesenia 2/2/2022 

 Návrh uznesenia č. 19/6/2024, v ktorom OZ schvaľuje zrušenie Uznesenia č. 2/2/2022: 

  Za: 3 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 2 PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

7.    Zrušenie uznesenia č. 2/4/2022 



 Návrh uznesenia č. 19/7/2024, v ktorom OZ schvaľuje zrušenie Uznesenia č. 2/4/2022: 

  Za: 4 Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 1  PhDr. M. Novák 

 

8.    Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia    

       obecného zastupiteľstva 

 Návrh uznesenia č. 19/8/2024, v ktorom OZ poveruje poslanca Ing. Ľuboša Čentéša zvolávaním   

              a vedením zasadnutia OZ v prípadoch podľa §12 Zákona č. 369/ 1990 Z.z. O obecnom zriadení v znení   

              neskorších predpisov: 

  Za: 4  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková, J. Pavličko 

  Proti: 0 

  Zdržal sa: 1  PhDr. M. Novák 

 

9.    Zrušenie uznesenia č. 2/6/2022 

 Rozprava: J. Pavličko – zrušenie všetkých komisií, starosta obce predloží nový návrh komisií. 

 Návrh uznesenia č. 19/9/2024, v ktorom OZ schvaľuje zrušenie Uznesenia č. 2/6/2022: 

  Za: 3  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Zdržal sa: 0 

 

10.   Zrušenie uznesenia č. 3/5/2022 

 Návrh uznesenia č. 19/10/2024, v ktorom OZ schvaľuje zrušenie Uznesenia č. 3/5/2022: 

  Za: 3  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Zdržal sa: 0 

 

11.   Rozsah zmien úpravy rozpočtu starostom 

 Rozprava: J. Pavličko – kritizoval návrh starostu na zvýšenie z 300 € na 2000 € a navrhol schvaľovať 

každé rozpočtové opatrenie OZ, žiadal vyjadrenie HK, ktorá podporila návrh starostu. Poslanec Ing. Ľ. Čentéš  

konštatoval, že 300 € bolo málo a navrhovaná suma je primeraná. Poslanec PhDr. M. Novák pripomienkoval 

bez konkrétneho návrhu. Poslanec J. Pavličko nakoniec navrhol 1500 €. 

 Návrh uznesenia č. 19/11/2024, v ktorom OZ schvaľuje Rozsah zmien úpravy rozpočtu starostom   

               v súlade s ustanovením § 14 Zákona č. 583/2024 Z.z. O rozpočtových pravidlách územnej   

               samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov samostatne   

               rozhodnúť v rámci položky do výšky 2000 €: 

  Za: 3  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

  Zdržal sa: 0 

12.    Zrušenie uznesenia č. 3/6/2022, ktoré bolo prelomené OZ uznesením č. 6/8/2023 

 Návrh uznesenia č. 19/12/2024, v ktorom OZ schvaľuje zrušenie uznesenia č. 3/6/2022, ktoré bolo   

               prelomené OZ uznesením č. 6/8/2023:  

Za: 3  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 0 

Zdržal sa: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

 

 

 

 



13.     Zrušenie uznesenia č. 4/4/2023 

 Návrh uznesenia č. 19/13/2024, ktorým OZ schvaľuje zrušenie uznesenia č. 4/4/2023: 

  Za: 3  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti: 0 

Zdržal sa: 2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko  
 

14.    Zrušenie uznesenia č. 17/8/2024 

          Rozprava: J. Pavličko – kritizoval starostu za nedodržiavanie zákonov týkajúcich sa zverejňovania 

Uznesení z OZ na web stránke obce. Poslanec PhDr. M. Novák sa vyjadril k dôvodu zrušenia uznesenia 

týkajúce sa práce HK obce. Starosta obce odôvodnil zrušenie uznesenia šikanovaním HK. 
 

 Návrh uznesenia č. 19/14/2024, v ktorom OZ schvaľuje zrušenie uznesenia č. 17/8/2024 : 

  Za:  3   Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti:  2   PhDr. M. Novák, J. Pavličko  

  Zdržal sa:  0 
 

15.   Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Fričkovce – schválenie dokumentu 

 Rozprava: J. Pavličko sa vyjadril  k nedostupnosti starých dokumentov týkajúcich sa zásad 

hospodárenia a nevidí dôvod schvaľovať nové, keď nepoznáme staré. Podal návrh na preskúmanie 

dokumentu prokurátorom, či nie je v rozpore so zákonom. 

   

 Návrh uznesenia č. 19/15/2024, v ktorom OZ schvaľuje Zásady hospodárenia s finančnými   

               prostriedkami obce Fričkovce: 

  Za:  3   Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti:  2   PhDr. M. Novák, J. Pavličko  

  Zdržal sa:  0 
 

16.   Prenájom obecného dvojizbového bytu 

 Starosta obce oboznámil poslancov s aktuálnou situáciou uvoľnenia bytu a odsťahovaní rodiny 

Poloniyovej a žiadosť o byt žiadateľky p. Ščurovej. Poslanci PhDr. Martin Novák a Jozef Pavličko vyjadrili svoje 

názory aj nespokojnosť s informovanosťou v tejto otázke. 
 

 Návrh uznesenia č. 19/16/2024, v ktorom OZ schvaľuje prenájom obecného dvojizbového bytu pre   

               žiadateľa p. Michaelu Ščurovú: 

  Za:  4  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková, J. Pavličko 

  Proti:  0 

  Zdržal sa:  1  PhDr. M. Novák 
 

17.     Predaj parciel CKN č. 683 o výmere 7436 m2 , CKN č. 684/1 o výmere 7712 m2 , EKN č. 2031 o výmere    

          762 m2  Prešovskému samosprávnemu kraju z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
   

 Návrh uznesenia č. 19/17/2024, v ktorom OZ schvaľuje predaj nehnuteľného majetku obce 

konkrétne parcely:  CKN č. 683 o výmere 7436 m2 , CKN č. 684/1o výmere 7712 m2 , EKN č. 2031 o výmere 

762 m2  Prešovskému samosprávnemu kraju z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
 

  Za: 5  Ing. Ľ. Čentéš, PhDr. M. Novák, Mgr. M. Mikitová, J. Pavličko, Mgr. K. Semánková 

  Proti:  0 

  Zdržal sa:  0 
 

18.   Záverečný účet obce za obdobie roka 2023 – schválenie 
 

 Hlavný kontrolór obce Ing. Alžbeta Mendozová predniesla stanovisko k Návrhu záverečného účtu 

obce za rok 2023. 



Rozprava: poslanec J. Pavličko – žiadal vysvetlenie k financiám týkajúcich sa dotácii – škola, škôlka, položky 

týkajúcej sa ČOV Osikov, výhrady k odmenám pracovníkov mimo pracovného pomeru – vysoké odmeny 

a financie na špeciálne služby, prečo nie sú zverejnené faktúry a objednávky za mesiac december. Starosta 

odpovedal, že prehliadol zverejnenie faktúr a objednávok za uvedený mesiac. 

Ďalej poslanec J. Pavličko žiadal vysvetlenie k zvýšeniu poplatkov za energiu v Hasičskej zbrojnici. Starosta 

obce vysvetlil dôvod zvýšenia – na ochranu pred poškodením mrazom. 

 Návrh uznesenia č. 19/18/2024, v ktorom OZ schvaľuje Záverečný účet obce za obdobie roka 2023   

              a celoročné hospodárenie obce bez výhrad: 

  Za:  3  Ing. Ľ. Čentéš, Mgr. M. Mikitová, Mgr. K. Semánková 

  Proti:  0 

  Zdržal sa:  2  PhDr. M. Novák, J. Pavličko 

 

19.   Správa hlavného kontrolóra obce o činnosti za rok 2023 

         Výsledok kontroly účtovných dokladov obce Fričkovce Obecného úradu vo Fričkovciach  zo dňa   

         28.05.2024 účtovné doklady za rok 2023 predniesla HK obce.  

 

20.   Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 

         HK obce predložila Plán kontrolnej činnosti HK obce na II. polrok 2024 

 

21.   Žiadosť o finančný príspevok pre MOMS Fričkovce 

         Rozprava: poslanec PhDr. M. Novák – MOMS členovia boli na  plese zadarmo, a to už obec niečo stálo, 

Ing. Ľ. Čentéš – ide o žiadosť. 

 Návrh uznesenia č. 19/19/2024, v ktorom OZ schvaľuje finančný príspevok  pre MOMS Fričkovce vo   

               výške 1500 €. 

  Za:  5  Ing. Ľ. Čentéš, PhDr. M. Novák, Mgr. M. Mikitová, J. Pavličko, Mgr. K. Semánková 

  Proti:  0 

  Zdržal sa:  0 

22.   Rôzne 

• podnety občanov z VZ – verejné osvetlenie na ulici Pivničná – práve prebieha výmena stĺpov, 

pracovnici doplna jedno verejne osvetlenie v požadovanom úseku. 

• prístrešok na cintoríne – predstava starostu – postaviť svojpomocne; 

•  v marci bola podaná  žiadosť na opravu poldra v časti obce nad starým kostolom; 

• poslanec J. Pavličko  - žiadosť na prečistenie celého toku a poldrov – do plánu činnosti; 

• poslanec PhDr. M. Novák – vyjadrenie k podnetu starostu obce na VZ –  jeho funkcia 

poslanca OZ nie je v rozpore so zákonom; 

• prejednanie žiadostí doručených do podateľne Ocú – boli doručené dve žiadostí: 

1. Žiadosť od Stanislava Pavlička na odkúpenie časti obecného pozemku na parcele E 387/2 

na LV 1448 o výmere 176 m2   - z dôvodu oplotenia a o predmetnú parcelu sa stará. 

2. Žiadosť PhDr. Jany Krakovskej o prepísanie parcely 563 do jej vlastníctva – ide o majetok 

obce a o tom rozhoduje OZ. 

23. Záver 

 Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Kristína Semánková 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ľuboš Čentéš 



    Mgr. Mária Mikitová 

  

 

 

                                                                                                                   ------------------------------------ 

                                                                                                                                                Ján Šoltýs 

                       starosta obce  

           

    

   

   

 

   

 

 

 


